
 صابر كاظمي 
به العربي قطر 

پيوست

سرمربي پيشين 
ايران و منچستر 

درگذشت

8تيم مليواليبال 7

khabar _varzesh i
khabar.varzeshi

w w w . k h a b a r v a r z e s h i . c o m

 چهارشـنبه 18 اسـفند 1400 ـ  سـال بيسـت وپنجم
تومـان  5000 ـ   8صفحـه  ـ    7092 شـماره 

سيدجلال: چرا نااميد شويم؟ هنوز 9 هفته و 27 امتياز باقي مانده است

حرف هاي سرمربي استقلال در ميان نوجوانان 

دربي قهرمـان ليگ را 
تعيين نمي كند

مهم نيست استقلالي شويد يا پرسپوليسي 
آدم خوبي باشيد ، مثل دايي

 قول  مي دهم  تا  هفته  آخر  بجنگيم 
چون   اين كار  را  خوب  بلديم

ــام بـك در خانه؟ ك رئال مادريد-
 پاري سن ژرمن

رسيد، پرسپوليس استقلال به نساجي و نيمه نهايي جام حذفي  قرعه كشي يك چهارم 
 

به آلومينيوم

 مصاف ايران با
2 غول جهان فوتبال

 مدافع برزيلي
 850 هزار دلار براي 
استقلال آب خورد!

استقلال  قهرماني 
 مي خــواهد

 ما پيروزي 

دعوت از شاگردان اسكوچيچ 

پين مدافع سابق ميلان را مي خواست

خذيراوي: شايد خانزاده 
براي تورنمنت چندجانبه

 فرهاد سيلوا را انتخاب كرد 

پرسپوليس  منتظر 
پاسخ  فيفــا 

مهاجم تيم ملي در چه صورتي 
به ايران برمي گردد؟ 

 گوهري بايد جلوي
تيم سابقش بازي مي كرد

سيدي: زماني كه درپرسپوليس 
بودم بين رادو و بيرانوند فرق نمي گذاشتم

اشتباه بزرگي مرتكب شده باشد

چلسي،  منچستر و 
سلتيك  را  مي خــواهم

كانر مك گرگور براي خريد چلسي جدي است

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقی

يحيي هم با حامد لك گل مي خورد
يحيي گل محمدي در تعطيلات نيم فصل بايد به فكر جذب يك دروازه بان 
مطرح مي افتاد و با توجه به عملكرد ضعيف حامد لك نسبت به فصل گذشته، 
به اين نتيجه مي رسيد كه تيمش نياز به يك دروازه بان بزرگ و شش دانگ 
دارد. البته در ابتداي فصل نمي شد چنين ايرادي را از يحيي گرفت چراكه 
لك فصل گذشته بسيار خوب كار كرده و ركورد كلين شيت را هم زده بود 
اما امسال شرايط فرق مي كرد و از همان هفته هاي ابتدايي ليگ مشخص 
بود كــه لك با گلر خوب فصل گذشــته فاصله دارد. اشــتباه بزرگي كه 
گل محمدي در نيم فصل داشت، اين بود كه به جاي اينكه دروازه بان بزرگ 
بخرد، يك دروازه بان ذخيره خريد كه در تنها ديداري كه به ميدان رفت ۳ 
بار توپ از دستانش افتاد. حالا يحيي مانده و يك دربي حساس كه نمي داند 

بايد از احمد گوهري درون دروازه استفاده كند يا حامد لك؟!
اين روزها با گل هايي كه حامد لك دريافت مي كند، در واقع گل محمدي 
هم با او گل مي خورد. يحيي تاوان تصميم مهمي را پس مي دهد كه بايد 
مي گرفت اما نگرفت و بيشتر از آنكه به فكر جذب يك دروازه بان مطمئن 
باشد، به دنبال خريد مهاجم بود. گل محمدي در ليستي كه به باشگاه ارائه 
كرد نام دروازه بان بزرگي را قرار نداد هرچند رشيد مظاهري هم حاشيه هاي 
خاص خود را دارد و خيلي ها عقيده داشــتند او انتخاب مناســبي براي 
پرسپوليس نيست اما اصل ماجرا اين است كه پرسپوليس در نيم فصل بايد 
يك دروازه بان مطمئن مي خريد كه نخريد و حالا با هر گلي كه حامد لك 

مي خورد، يحيي گل محمدي هم گل مي خورد. 

رافائل اضافه وزن ندارد 
اميدواري مربيان استقلال به مرد برزيلي 

 پين مدافع سابق ميلان را مي خواست 
فرهاد  ، سيلوا را انتخاب كرد 
 مدافع برزيلي

 850 هزار دلار براي
استقلال آب خورد!

بعد از جدايي مرادمند و يزداني و سرباز شدن 
دو مدافع كليدي استقلال، مديران اين تيم 
به درخواست فرهاد مجيدي مذاكرات خود 
را براي جذب يك مدافع خارجي آغاز كردند 

و با يك مدافع برزيلي به توافق رسيدند. 
»رافائل سيلوا دا آرودا« مدافع ۲۹ ساله 
و ۱۹۳ ســانتي متري كه در شهر كويابا در 
غــرب برزيل به دنيا آمــد، بازيكن مد نظر 
مجيدي است كه جمعه به تهران آمد و بعد 
از مذاكرات نهايي و گذراندن تست پزشكي 
قراردادش را با اســتقلال امضا كرد. رافائل 
ســيلوا تا پيش از پنجــره نقل وانتقالات 
زمســتاني عربســتان و فســخ قرارداد با 
الفيصلي، در ۱۳ ديدار از ۱۸ هفته ابتدايي 
فصــل جاري ليگ حرفه اي عربســتان به 
ميدان رفت و يك گل نيز در ديدار برابر تيم 

الهلال به ثمر رساند. 

اين بازيكــن همچنيــن در ديدار 
ســوپرجام عربســتان ۹۰ دقيقه مقابل 
الهلال بازي كــرد. آخرين حضور رافائل 
ســيلوا با پيراهن الفيصلي عربستان، به 
تاريخ اول بهمن امسال بازمي گردد. فرهاد 
مجيدي ســرمربي استقلال براي جذب 
يك مدافع باكيفيــت، روي آماده بودن 
گزينه موردنظر و فاصله كم از زمان آخرين 
بازي رسمي وي تأكيد فراواني داشت كه 
رافائل سيلوا نيز در همين پنجره زمستاني 
امســال از تيمش جدا شــده و از آخرين 
حضــور او در مياديــن، زمــان زيادي 
نمي گذرد. با وجود عقد قرارداد با باشگاه 
استقلال، هرچند قرارداد اين بازيكن هنوز 
در ســازمان ليگ ثبت نشــده و باشگاه 
استقلال مدارك مربوط به اين بازيكن و 
تعهدات لازم را به سازمان ليگ ارائه نكرده 

ولي اين احتمال وجود دارد كه با رفع اين 
مشكلات، اين بازيكن بتواند آبي ها را در 
بازي اين هفته مقابل صنعت نفت آبادان 
كه جمعه برگزار مي شود، همراهي كند. 
نكته جالبي كــه درخصوص اين بازيكن 
برزيلي وجود دارد اين اســت كه از بين 
مدافعاني كه به كادر فني استقلال معرفي 
شدند، يك بازيكن سرشناس هم به چشم 
مي خورد؛ متئو موســاكيو، مدافع سابق 
ميلان، لاتزيو و ويارئال كه سابقه بازي براي 
تيم ملــي آرژانتيــن را در كارنامه دارد، 

گزينه اي بود كه به استقلالي ها معرفي شد. 
موساكيو كه بازيكن مطرحي به حساب 
مي  آيــد، از طرف گابريل پين مورد تأييد 
واقع شد و مربي ايتاليايي استقلال به دليل 
آشنايي با اين بازيكن و شناخت او از سبك 
بازي موساكيو، دوست داشت اين بازيكن 
به استقلال بيايد. با اين حال خود مجيدي 
ترجيح داد باشگاه استقلال با رافائل سيلوا 
قرارداد ببندد و ايــن مدافع برزيلي را به 
مدافع آرژانتيني پيشــنهاد شده ترجيح 
داد. همچنين شنيده هاي ما حاكي از آن 

است كه ســيلوا براي 
يك فصل و نيم بازي براي 

اســتقلال، چيزي حدود 
۸5۰ هزار دلار دريافت خواهد 

كرد كــه مبلغ نســبتاً بالايي 
محسوب مي شــود. حال بايد ديد 

مدافع انتخابي مجيدي در استقلال 
جواب خواهد داد يا او هم به سرنوشــت 

خيلي ديگر از بازيكنان خارجي كه در اين 
ســال ها به ايران آمدند و جواب ندادند، 

دچار خواهد شد. 

تيــم ملي فوتبال كشــورمان چهــارم فروردين 
مسابقه اي را پيش رو دارد كه از بابت صدرنشيني 
در گروه اهميت فوق  العاده زيادي برايمان خواهد 
داشت. حضور ما و كره جنوبي در مرحله نهايي جام 
جهاني  قطر قطعي شــده ولي اينكه كدام تيم به 
عنوان صدرنشين راهي مسابقات مذكور مي شود، 
به لحاظ اعتباري بســيار مهم اســت و شايد در 
سيدبندي قرعه كشــي هم نقش داشته باشد به 
همين خاطر ملي پوشان ايراني تحت هيچ شرايطي 
نمي خواهند داخل خــاك حريف قافيه را واگذار 
كننــد و كره اي ها هم همه تلاش خــود را به كار 
مي بندند تا پيروز شــوند چون با توجه به شرايط 
جدول، فقــط در صورت بردن ايــران مي توانند 

صدرنشين گروه شوند. 
تغيير استاديوم محل بازي؟ 

اواخر بهمن اين شــايعه مطرح شد كه فدراسيون 
فوتبال كره جنوبي مي خواهد محل برگزاري ديدار 
اين تيم مقابل ايران را عوض كند و به جاي سئول، 
آنها در شــهري كه ۱5۰ كيلومتر با پايتخت فاصله 
دارد، ميزباني كنند! البته حميد استيلي مدير تيم  
ملي فوتبال كشورمان در اين رابطه به خبر ورزشي 
گفت: »همين چند روز قبل مقامات فدراســيون با 
كره اي ها در مورد شرايط و محل برگزاري مسابقه 
صحبت كردند. براساس حرف كره اي ها، استاديومي 
كه قرار است با تيم ميزبان در آن روبه رو شويم، عوض 

نشده و براساس اطلاعاتي كه به ما دادند، ورزشگاه 
جام جهاني  )سونگنام( سئول محل انجام مسابقه 

چهارم فروردين خواهد بود.«
به اين ترتيب اگر كره اي ها محل برگزاري بازي 
راه تــا هفته آينده عوض نكنند، ايــران در يكي از 
اســتاديوم هاي خاطره انگيز قاره آسيا وارد ميدان 

خواهد شد. 
ورزشگاهي براي جام جهاني  

ورزشــگاه جام جهاني  يا سونگنام ســئول دقيقاً 
همان طــور كــه از نامــش پيداســت، از جمله 
اســتاديوم هايی بود كه دولــت كره جنوبي جهت 
ميزباني رقابت هاي جام جهاني  ۲۰۰۲ احداث كرد. 
اين استاديوم كه پاييز سال ۸۰ شمسي يعني دقيقاً 
كمتر از يك سال مانده به آغاز آن دوره جام جهاني  
افتتاح شــد، بالغ بر 67 هزار نفر ظرفيت تماشاچي 
دارد و البتــه هنوز نمي توان بــا قاطعيت گفت كه 
مسابقه روز چهارم فروردين در حضور تماشاگران 
برگزار مي شود يا اينكه اجازه ورود هواداران به واسطه 

شيوع ويروس كرونا داده نخواهد شد؟
اين ورزشگاه كه با نام سونگنام هم شناخته مي شود، 
پس از ورزشــگاه المپيك سئول، دومين استاديوم 

بزرگ كشور كره جنوبي به حساب مي آيد. 
خاطره تلخ فرانسوي ها 

استاديوم مورد نظر خاطره بسيار تلخي را براي 
فوتبالدوستان فرانســوي زنده مي كند. جدال 

افتتاحيه جام جهاني  ۲۰۰۲ در همين ورزشگاه 
ميان فرانسه و سنگال برگزار شد. مدافع عنوان 
قهرماني مســابقات را بــا ناكامي مقابل حريف 
آفريقايي آغاز كرد و در نهايت حتي نتوانست از 
گروه خــود صعــود كند! همچنين مســابقه 
نيمه نهايــي همــان دوره جــام جهاني  ميان 
كره جنوبي و آلمان نيز در اين استاديوم انجام شده 
و آلماني ها با يك گل توانستند ميزبان مسابقات 
را شكست دهند و راهي فينال شوند. فينال ليگ 
قهرمانان آســيا در ســال ۲۰۱۳ نيز در همين 

ورزشگاه انجام شد. 
پايداري ايران 

تيم ملي فوتبال كشــورمان هم در ورزشــگاه جام 
جهاني  ) سونگنام( سئول به ميدان رفته و خوشبختانه 
تاكنون هرگز در آنجا ناكام نشده است. ما تابستان 
سال ۹6 در پيكارهاي انتخابي جام جهاني  ۲۰۱۸ 
روسيه در اين استاديوم با كره جنوبي بازي كرديم و 
در نهايت مسابقه با تساوي بدون گل خاتمه پيدا كرد. 
همچنين بهار سال ۹۸ هم طي يك ديدار دوستانه 
با كره اي ها در همين استاديوم به مساوي يك- يك 
رسيديم. همان طور كه گفتيم، فعلًا ورزشگاه جام 
جهاني  ) ســونگنام( شهر ســئول به عنوان محل 
برگزاري جدال كره جنوبي با ايران انتخاب شده و اگر 
ميزبان تــا هفته آينده آن را عــوض نكند، در اين 

استاديوم وارد زمين خواهيم شد.

حميد سجادي، وزير ورزش و جوانان پس از بالا گرفتن بحث و جدل ها 
در مجمع عمومي كميته ملي المپيك، سالن برگزاري مجمع را ترك 
كرد. در شرايطي مجمع كميته ملي المپيك ديروز برگزار شد كه پس 
از قرائت گزارش اقتصادي بازرس مجمع، اعتراض هايي از سوي عليرضا 
دبير رئيس فدراســيون كشتي مطرح شد كه با پاسخ هيئت اجرايي 
مواجه شــد. اصرار دبير بر مواضع خود موجب تنش لفظي با فضل ا... 
باقرزاده و برخي از اعضاي هيئت اجرايي شد تا جايي كه اين جدال با 

تذكر هيئت ريسه مواجه شد. 
قرار بود رأي گيري درخصوص گزارش حسابرس مجمع برگزار 
شــود اما دبير با سخنان خود جلسه را به تنش كشاند كه در نهايت با 
تذكر صالحي اميري مواجه شد. دبير خواهان اين موضوع بود كه نبايد 
رأي گيري انجام شــود كه يكي از اعضای مجمع به وي اعلام كرد »به 

شما چه ربطي داره؟«
در ادامه تنش هاي به وجود آمده ميان دبير و اعضاي هيئت  اجرايي 
كه حدود يك ساعت و نيم فضاي مجمع را به حاشيه برد، سيدحميد 
سجادي، وزير ورزش و جوانان مجمع را ترك كرد. اين در حالي است 
كه به گفته ســيدمحمد پولادگر، معاون توســعه ورزش قهرماني و 
حرفه اي وزارت ورزش و جوانان، سجادي براي نشست با نمايندگان 

خانه ملت و جلسه اي كه در پيش بود، مجمع را ترك كرد. 
در بخش هاي ديگر اين نشست مجيد شايسته، عضو هيئت اجرايي 
كميته ملي المپيك خطاب به دبير گفت: »شما امكانات ويژه داريد و 
وظيفه كميته تنها در فدراســيون كشــتي خلاصه نمي شود، ساير 
فدراسيون ها هم ســهمي دارند. كلي امكانات در اختيار فدراسيون 
كشتي بوده و قدرت شما زياد است و مي توانيد از ساير منابع استفاده 
كنيد، عدالت بايد رعايت شــود. كميته ملي المپيك و اعضاي هيئت 

اجرايي از شما )عليرضا دبير( تنها رأي نگرفته است.« 
همچنين انتخابات كميته ملي المپيك محور ديگر مجمع بود كه 
صالحي اميري در رابطه با آن ابتدا به ايرادات اساسنامه در موارد مختلف 
و روند چندساله اي كه براي تصويب اين اساسنامه طي شد، اشاره كرد 
و گفت: »درخصوص انتخابات دو پيشنهاد داريم، خود من تأكيد دارم 
كه بهار انتخابات برگزار شود اما در كل دو پيشنهاد دارم، يا همين بهار 

برگزار شود يا طبق برخي پيشنهادها به بعد بازي ها موكول شود.« 
برگزاري انتخابات كميته ملي المپيك به بعد از بازي هاي آسيايي 
هانگژو موكول شد. در جريان برگزاري مجمع كميته المپيك، عليرضا 
دبير گفت: »ما با برگزاري انتخابات در فصل بهار موافقيم« كه عليپور 
گفت: »شما نمي توانيد بگوييد چه كاري انجام شود و بايد رأي گيري 
شــود.« دبير گفت: »من عضو مجمع هســتم و اين پيشنهاد را دارم. 
اميدوارم روزي رئيس يك فدراسيون المپيكي شوي و بداني كه چقدر 
كار ســخت است. من مثل عليپور نيستم كه با هر وزيري كه مي آيد، 
ببنــدم!« دبير در ادامه گفت: »من به رأي مجمع احترام مي گذارم«، 
باقرزاده هم با كنايه گفت: »ممنون كه به رأي مجمع احترام مي گذاريد.« 
دبير گفت: »آقاي باقرزاده ان شــاءا... براي بازي هاي آســيايي روي 
شمشيربازي حساب باز كنيد.« باقرزاده در واكنش گفت: »خدا آقاي 
يزداني خرم را رحمت كند، او نه قهرمان المپيك و نه قهرمان جهان بود 

اما پرافتخارترين نتايج كشتي را به دست  آورد.« 
در رأي گيري انجام شــده در خلال مجمع، ۱7 نفر به برگزاري 
انتخابات در فصل بهار و ۲۲ نفر به برگزاري آن بعد از بازي هاي آسيايي 
رأي دادنــد و به اين ترتيب انتخابات كميتــه ملي المپيك به بعد از 
بازي هاي آسيايي هانگژو موكول شــد. بازي هاي آسيايي اوايل مهر 

۱۴۰۱ به پايان مي رسد. 

فرانك اوفارل، سرمربي اسبق تيم 
ملي فوتبال كه موفق شــد مقام 
قهرماني بازي هاي آسيايي ۱۹7۴ 
را همراه با ايران كســب كند، در 
ســن ۹۴ ســالگي درگذشــت. 
حشمت مهاجراني دستيار اوفارل 
بود كه پس از جدايي اين سرمربي 
ايرلنــدي، هدايت تيــم ملي را 
بر عهــده گرفــت و توانســت 
موفقيت هاي او را ادامه بدهد. با هم 
صحبت هاي حشمت مهاجراني را 

در اين خصوص مي خوانيم: 
  اوفــارل تأثيــر زيادي روي 
فوتبال ايران داشت و خود من كه 
در كنار اوفــارل بودم، چيزهاي 
گرفتــم.  يــاد  او  از  زيــادي 
صحبت هاي اوفارل را مي توانم در 
يــك جملــه خلاصه كنــم ؛ او 
مي گفــت: »تاكتيكــي برتر از 
دوستي و رفاقت نداريم، سعي كن 
با بازيكنان رفيق و دوست باشي ؛ 
به موقع مهربان باش، به موقع هم 
خشــن باش.« خــودش علاقه 
داشت با بازيكنان ارتباط خوبي 
برقرار كنــد و همه بازيكنان هم 
اوفارل را خيلي دوست داشتند. 

من بابت فوت او خيلي متأسفم. 
او قطعاً يكي از بهترين مربياني 
بوده كــه در طول تاريخ به ايران 

آمده است.  
  اوفــارل آدم متدين و پاك و 
درستي بود و سيگار نمي كشيد. 
شايد بدون اغراق همين پاكي و 
درستي  اش باعث شد زماني كه 
مــن به امارات آمــدم، با اوفارل 
تماس داشتم. دو مربي تيم ملي 
را مــن به امــارات آوردم ؛ يكي 
اوفــارل كه من او را به باشــگاه 
الشــعب كه خودم آنجــا بودم، 
آوردم. مدتي اينجا كار كرد و بعد 
خسته شــد و برگشت و حتي 
همينجا هم با همسر و فرزندانش 
آمده بود ؛ مربي ديگر هم رايكوف 
بود كــه چــون عضــو حزب 
كمونيست آن زمان يوگسلاوي 
نبود، داخل يوگسلاوي به او شغل 
نمي دادند و من او را به خورفكان 
آوردم كه فدراســيون سه سال 
محرومش كــرده بود و رايكوف 
سه ســال آنجا مربي بود اما به 
دليــل محروميت فقــط تيم را 

تمرين مي داد. 
رافائل سيلوا پس از توافق نهايي با 
استقلالي ها قرارداد خود را منعقد 
كرد تا در ادامه مسابقات اين فصل 
آبي پوشــان پايتخت را همراهي 
كند. با توجه به اينكه رافائل تحت 
عنوان بازيكن آزاد جذب  شــده، 
ايــن نگراني وجــود دارد كه از 
شــرايط جســماني مناســبي 
برخوردار نباشــد ولــي مربيان 
استقلال چنين نظري ندارند. آنها 
معتقدند مدافع برزيلي جديدي 
كه به خدمت گرفته اند، اضافه وزن 
نداشته و به همين خاطر مي تواند 

خيلي ســريع در قالب تمرينات 
تاكتيكي قرار بگيرد. رافائل قاعدتاً 
از امــروز كار خــود را با ســاير 
شاگردان فرهاد مجيدي استارت 
مي زنــد و بايد ببينيم چه زماني 
توسط ســرمربي اســتقلال به 
تركيب ثابت اين تيــم راه پيدا 
مي كند. قطعــاً اين بازيكن براي 
حضــور در جمع نفــرات اصلي 
خريداري شده وگرنه در چنين 
شــرايطي، جــذب مدافعي كه 
بخواهد روي نيمكت بنشــيند، 

اصلًا منطقي به نظر نمي رسد.

ديروز شايعه شده بود ســيدمهدي سيدعلي به عنوان داور دربي پيش رو 
انتخاب شده  است. شايعه اي كه خيلي زود تكذيب شد و رضا سخندان درباره 
مطرح شدن نام سيدمهدي سيدعلي به عنوان گزينه قضاوت دربي اظهار 
داشــت: »هنوز جلسه اي براي انتخاب داور دربي نداشتيم. ابتدا بايد هفته 
بيست ودوم ليگ برتر برگزار شود و سپس در اين مورد تصميم گيري كنيم.« 
وي در مورد اينكه آيا سيدعلي هم جزو گزينه هاي كميته و دپارتمان داوري 
بــراي داوري اين بازي قــرار دارد، توضيح داد: »پــس از برگزاري هفته 
بيســت ودوم شــرايط نفراتي را كه توانايي قضاوت دربي را دارند، بررسي 
خواهيم كرد. فعلًا چنين اتفاقي نيفتاده اســت.« رئيس دپارتمان داوري 
فدراسيون فوتبال درخصوص اينكه اين بحث مطرح شده كه كميته داوران 
به ســيدعلي پيشنهاد داده دربي را قضاوت و سپس از داوري خداحافظي 
كند، گفت: »اين بحث شــايعه است.« با اين حال هواداران پرسپوليس و 
استقلال موضع تندي عليه شايعه انتخاب اين داور گرفتند و معتقد بودند 
سيدعلي گزينه مناســبي براي قضاوت دربي نيست. گفتني است فرهاد 

مجيدي سرمربي استقلال سابقه درگيري با اين داور را در كارنامه دارد.

 مهاجراني: خودم اوفارل 
را مربي الشعب كردم

اوفارل مي گفت به موقع مهربان باش، به موقع هم خشن 

 موضع تند سرخابي ها 
به شايعه انتخاب سيدعلي 

كره جنوبي- ايران در ورزشگاهي كه كابوس فرانسوي ها شد
جدال در دومين استاديوم بزرگ حريف 

وزير ورزش مجمع كميته المپيك را ترك كرد
انتخابات به بعد از بازي هاي آسيايي موكول شد
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